

Referat Generalforsamling GF Toftegården 12/4-2023

1. Dirigent

Michala blev valgt

Alle i bestyrelsen er til stede.

24 husstande

11 fuldmagter

2 stemmeoptællere: Nina og Flemming

2. Forslag om der skal startes retssag mod Paukevej 22

Søren fra bestyrelsen: Har været i telefonisk kontakt med kommunen.

Jens Astrup P12, Vi skal have denne sag afklaret, den har kørt for længe, og vi skal have en deadline på. Vi skal ikke vente for længe på politiet.

Annette: Vi skal ikke vente på politiet.

Jens Hansen: Det er lige meget med skiltet og at vente på politiet, vi skal have en afgørelse.

?: Hvad er historikken i sagen?

Bestyrelsen: Teis har ikke spurgt bestyrelsen om den løsning. Og nu er spørgsmålet principielt. Vi har haft en advokat på sagen, men har også talt med Teis om ikke han vil være en del af fællesskabet. Teis' advokat mener Teis har ret, og foreningens advokat mener at foreningen har ret.

Stemmetællere: Jens Astrup og Henrik Scheuer

Mindst 5 har stemt på skriftlig afstemning.

Hvis man mener der skal være en retssag, skrives "ja", hvis man ikke mener der skal være en retssag stemmes "nej", og hvis man ikke vil afgive stemme kan man stemme blankt.

10 nej

1 blank

24 ja

Forslag 2a og 2b om evt. finansiering af sagsomkostninger hvis foreningen taber sagen

Så skal der stemmes om 2a og 2b.

Jens Hansen: Det er penge der har stået længe i foreningen som aldrig har været brugt, så vi har formue til at lade foreningen betale. Og hvis man skulle stemme for at opkræve pengene.

Jens Astrup: Jeg foreslår vi tager fra foreningens formue i første omgang, og hvis der så er pengeproblemer senere, kan man klare det på en ekstraordinær generalforsamling.

2a: 26

2b: 3

Hverken a eller b: 6